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سرمربی تیم ملی با ابراز رضایت از اردوی مهرماه تیم ملی گفت: ذهنم متمرکز بر آینده است و از همین 
حالا در فکر اردوی تدارکاتی بعدی  هستم.

دراگان اســکوچیچ در مــورد ارزیابی خــود از اردوی مهرماه تیم ملی عنوان کرد: از همــه بازیکنان، کادر فنی،کادر 
پزشکی،پشتیبانی،دپارتمان تیم های ملی و تمامی کسانی که در این اردو کنار تیم ملی فوتبال ایران بودند به خاطر رفتار 
حرفه ای شان در اردوی ایران، ازبکستان و ترکیه تشکر می کنم. به عقیده من، این اردوی آماده  سازی بسیار موفقیت آمیز 

بود. حتی بازی لغوشده با مالی، که از کنترل ما خارج بود، باعث نشد تا از موفقیت اردو کاسته شود.
وی ادامه داد:در ابتدا، باید به جو فوق العاده حاکم بر تیم اشاره کنم. یکی از اهداف اصلی من انتقال انرژی مثبت به تیم 
بود. کار کردن در چنین محیطی باعث خوشحالی وافر است. پیش از هر چیز، در این اردو فرصتی فراهم شد تا یکدیگر را 

بهتر بشناسیم و ارتباطی دوستانه برقرار کنیم و همچنین بازیکنان با ایده ها و روش کار من بیشتر آشنا شدند.
ســرمربی تیم ملی خاطرنشــان کرد: به علاوه، من نیز از وضعیت آمادگی بازیکنان بهتر مطلع شــدم. در کنار بازی 
تدارکاتی با ازبکستان و تمرینات، جلساتی برای دیدن ویدئوها و انیمیشن های تاکتیکی و آنالیز انفرادی و گروهی برگزار 
کردیم. تمام سعی ما این بود که حداکثر استفاده را از زمان ببریم. به باور من، این اردوی تدارکاتی زمینه را برای آینده ای 

موفق فراهم کرد.
اسکوچیچ خاطرنشــان کرد:همچنین، پیام مهمی هم برای عموم مردم دارم که لیست اعلام شده، فهرست نهایی نیست. 
این لیســت قابل تغییر اســت، به این معنی که ما همواره آمادگی این را داریم تا هر کدام از بازیکنان که خودشان را به سطح 
استانداردهای تیم ملی برسانند دعوت کنیم. ذهنم متمرکز بر آینده است و از همین حالا در فکر اردوی تدارکاتی بعدی  هستم.

اسکوچیچ: لیست تیم ملی قابل تغییر است
جلســه کادر فنی تیم ملی کشــتی آزاد بزرگسالان دیروز با حضور محســن کاوه مدیر فنی تیم های 
ملی کشتی آزاد، غلامرضا محمدی ســرمربی و ابراهیم مهربان و مهدی تقوی مربیان تیم ملی کشتی آزاد 

بزرگسالان برگزار شد و درخصوص برنامه های آتی این تیم بحث و تبادل نظر شد.
بر این اساس در این جلسه با توجه به درپیش بودن رقابت های جهانی بزرگسالان در اواخر آذرماه سال جاری، در مورد 
چگونگی برگزاری اردوهای تیم های ملی با حفظ پروتکل های بهداشتی و همچنین نحوه آماده  سازی ملی پوشان برای این 
رقابت ها گفت وگو و تصمیم گیری های لازم اتخاذ شد.ابراهیم مهربان مربی تیم ملی کشتی در مورد تصمیمات اتخاذ شده 
در این جلسه گفت: با توجه به نگاه عدالت محوری که می بایست نسبت به همه کشتی گیران وجود داشته باشد از آنجایی 
که ۸ ماه اســت که هیچ مســابقه و هیچ فعالیت ورزشی به جز لیگ برگزار نشده، مقرر شد که در تاریخ اول آبان ماه سال 
جاری در ســه وزن، ۶۵ کیلوگرم با حضور امیر حســین مقصودی، امیرمحمد یزدانی، پیمان بیابانی، میثم نصیری، شایان 
حمزه و مرتضی قیاســی، ۷۴ کیلوگرم با حضور مصطفی حسین خانی، سعید داداش پور، جمال عبادی، مسعود کمروند و 
محمدصادق فیروزپور، ۷۹ کیلوگرم با حضور پیمان یاراحمدی، علی سوادکوهی، بهمن تیموری، حمید زرین پیکر مسابقات 
انتخابی درون اردویی با قوانین اتحادیه جهانی )صبح وزن کشی و ۲ ساعت بعد حضور در مسابقه( و ۲ کیلوگرم ارفاق وزن 
برگزار شود. مهربان تصریح کرد: با توجه به شرایط خاص تمام پروتکل ها در این مسابقات رعایت می شود و شایان ذکر است 
نفراتی که نام آنها برای مسابقات انتخابی اعلام شده می توانند به صورت اختیاری در اردویی که از تاریخ ۲۵ مهرماه برگزار 
می شود حضور پیدا نکنند.وی افزود: این نفرات اگر در خارج از اردو امکان تمرین برای آنها وجود دارد و احساس می کنند در 
آنجا می توانند بهتر تمرین کنند می توانند در اردو حضور نداشته باشند و اگر هم خواستند می توانند در اردو شرکت کنند.

تغییر موضع کادر فنی کشتی آزاد و برگزاری انتخابی تیم ملی!

*با توجه به اداره پست خزانه داری کمیته ملی پارالمپیک به صورت سرپرستی 
و نیز خالی بودن یک پســت در هیئت اجرایی، در نوزدهمین مجمع عمومی 
کمیته ملی پارالمپیک که ۷ آبان در ســالن فارســی آکادمی ملی المپیک و 
پارالمپیک برگزار می شود، انتخابات به منظور تعیین پست خزانه داری و هیئت 
اجرایی برگزار خواهد شد.با پایان مهلت ثبت نام برای احراز پست خزانه داری و 
هیئت اجرایی ۴ کاندیدا از جمله؛ حسن سلگی برای پست خزانه داری و هادی 
رضایی، علیرضا ســهرابیان و رقیه اله کرمی برای تصدی پست هیئت اجرایی 

ثبت نام کردند.
*ثبت نام از کاندیداهای فدراســیون نجات غریق و غواصی که از ۱۰ مهر آغاز 
شــده بود، دیروز با ثبت نام ۱۳ کاندیدا برای تصدی پست ریاست فدراسیون 
نجات غریق و غواصی به پایان رسید.محمد بابایی، علی باقری، مجید تراب زاده، 
مصطفی توکلــی، عابد حقدادی، مهدی حیدری، حامــد رضاخانی طالقانی، 
رضا زنــدی خواری، حمیده صادقی، فرهنگ شــادنیا، بکتاش قیدی، فاطمه 
میرآخوری و امیرســعید نیاورانی کاندیداهایی هستند که برای تصدی پست 
ریاست فدراسیون نجات غریق و غواصی ثبت نام کردند.اسامی کاندیداها برای 

استعلام و تایید نهایی به وزارت ورزش و جوانان ارسال شد.
*فصل جدید رقابت های لیگ برتر بســکتبال ایران در حالی از ۱۵ آبان آغاز 
می شــود که قرار اســت تیم ها تنها ۳ مرتبه در طول یک فصل تســت کرونا 
بدهند. بر اســاس موضوع مطرح شده در آخرین جلسه فدراسیون بسکتبال با 
باشــگاه ها، این مسئله به وضوح مشخص است که تنها سه مرتبه تست کرونا 
در طول فصل برای یک لیگ حرفه ای بســکتبال آن هم با ۱۶ تیم، استاندارد 
نیســت و بهتر است مسئولان برگزاری مســابقات پیشنهادات بهتری را برای 
تعامل با باشگاه های کم بضاعت تر ارائه کنند. اینکه فدراسیون بسکتبال بخواهد 
با تصمیمات خود فشــار مالی را روی دوش تیم هــا کم تر کند تصمیم کاملا 
درســتی است، اما در شرایط فعلی این ســؤال مطرح است که اگر با تصمیم  
گرفته شده ســلامت بازیکنان، در ادامه خانواده بازیکنان و سپس جامعه در 

خطر باشد، آیا باز هم باید این تصمیم را اجرایی کرد یا خیر؟
*مهدی تقوی دو ســال بعد از خداحافظی با دنیای کشتی، به عنوان مربی به 

کادر فنی تیم ملی اضافه شد. 

خواندنی از ورزش ایران

یادی از شهید مدافع حرم مهدی لطفی نیاسر
گرفتن برات شهادت از امام رضا)ع(

برخی از شهدای مدافع حرم، برات شهادت 
خود را از امام رضا)ع( گرفتند. شهید مدافع حرم 
مهدی لطفی نیاســر یکی از این جوانان بود که 
آرزوی شهادت داشتند و از امام هشتم خواسته 
بودند تا به آرزویشان برسند. این شهید والامقام 
با توجه بــه قابلیت ها و توانایی های چشــمگیر 
در زمــان تحصیل مفتخر به عضویت در ســپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی شد و با پیوستن به نهاد 

انقلابی نیروهای هوافضای سپاه، خدمات شــایانی در زمینه های مختلف ارائه 
کرد. همچنین با توجه به برخورداری از مهارت  های تیراندازی و کسب عناوین 
مختلف در مســابقات نیروهای نظامی ایران، به عضویت تیم ایران درآمد و به 
مســابقات ارتش های جهان به میزبانی کشــور هند اعزام گردید خواهر شهید 
مهدی لطفی تعریف کرده اســت: »مهدی از من کوچک تر بود. عاشق شهادت 
بود. هر وقت به سوریه می رفت، می گفت دعا کنید شهید بشوم. به او می گفتم 
مهدی این قدر دعا نکن زود شــهید شــوی، بگذار کمی سنت بالاتر برود تا ما 
اعضای خانواده تو را خوب دیده باشیم و بعد شهید بشوی. آخر سر هم براتش را 
از امام رضا)ع( گرفت. مشهد به زیارت امام رضا)ع( رفت و دیگر نیامد تا ما او را 
ببینیم. به سوریه رفت و خبر شهادتش آمد.« پدر شهید نیز در مصاحبه ای گفته 
بود: یکی از آرزوهای شــهید این بود که اگر کسی را می کشد از صهیونیست ها 
باشــد و اگر به شهادت می رسد به دست صهیونیســت ها باشد. در نهایت نیز 
مهدی لطفی نیاسر، ۲۰ فروردین ۱۳۹۷ در حملات موشکی صهیونیست ها به 

پایگاه T۴ در سوریه به شهادت رسید و شهید راه نابودی اسرائیل نام گرفت.

خلیل زاده و رسن ساز جدایی کوک کردند، صدای اعتراض هواداران بلند شد

وضعیت بحرانی پرسپولیس در آستانه شروع لیگ و برای فینال آسیا
گل محمدی: با جدایی بازیکنان مخالفم

اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

پرســپولیس این روزها نظاره گر تاراج مهره های 
کلیدی اش است. در صورتی که شجاع خلیل زاده از 
این تیم جدا شــود و AFC هم آل کثیر و وحید امیری 
را نبخشد، این تیم در فینال آسیا وضعیت اسفناکی 

خواهد داشت.
زنگ خطر برای پرســپولیس از همان مســابقات لیگ 
قهرمانان آسیا به صدا درآمد. زمانی که پرسپولیس با هدایت 
یحیی گل محمدی غول های آســیا را یکی یکی از سر راه بر 
می داشت و تا فینال لیگ قهرمانان پیش می رفت، رسانه های 
قطــری از دلربایــی بازیکنان ایــن تیم برای باشــگاه های 
ثروتمند قطر می نوشــتند. شــجاع خلیل زاده، بشار رسن و 
عیســی آل کثیر سه بازیکن پرسپولیس بودند که در همان 
جریان مسابقات لیگ قهرمانان بحث مذاکره قطری ها با آنها 
رسانه ای شد و این احتمال می رفت که هر لحظه بعد از پایان 

مرحله نیمه نهایی به سمت درب خروج پرسپولیس بروند.
این موضوع در روزهای گذشته با خبرهای نگران کننده 
بیشتری برای هواداران پرســپولیس مطرح شد. رسانه های 
قطر جزئیات بیشتری درباره سرخپوشان ایران منتشر کردند 
و از پیشنهاد بالای باشگاه القطر به بشار رسن و باشگاه الریان 

به شجاع خلیل زاده نوشتند. 
»رسن« رفتن را فراموش کند

بحــث جدایی یــا ماندن بشــار رســن، هافبک عراقی 
پرسپولیس از سه شنبه شب گذشته بعد از استوری جنجالی 
این بازیکن و خداحافظی اش از هواداران داغ شده است. البته 
رسن این استوری را دیروز صبح از صفحه اینستاگرامش پاک 
کرد. در همین راســتا یحیی گل محمدی، ســرمربی تیم و 
مهدی رســول پناه، سرپرست باشــگاه در مصاحبه خود در 
واکنش به اخبار اعلام کرد رسن با باشگاه قرارداد دارد و این 

بازیکن فروشی نیست و باید رفتن را فراموش کند.
ســایت »فوتبال عراق« درباره جزئیات پیشنهاد باشگاه 
اف سی قطر خبر داد: رسن بعد از سال ها بازی بدون دریافت 
دستمزد کاملش در ایران تصمیم گرفته به تیم اف سی قطر 
ملحق شود. طبق گزارش های پیشنهاد باشگاه قطری ۲ ساله 

هزینه ۱۳/۵ و 8/۵ میلیون یورویی سرخابی ها برای خارجی ها
نماینده مجلس شورای اسلامی توضیحاتی را درخصوص برگزاری جلسه با 
وزیر ورزش ارائه کرد. احسان قاضی زاده هاشمی درخصوص هزینه های دو باشگاه 
بزرگ فوتبال ایران برای جذب نفرات خارجی اظهار داشــت: بر اساس گزارش  
مرکز پژوهش های مجلس، آنچه که الان مطرح اســت ظرف سال های گذشته 
جمع پرداخت های ارزی برای بازیکنان و مربیان خارجی در باشگاه پرسپولیس 
حدود ۱۳.۵ میلیون یورو و در باشگاه استقلال ۸.۵ میلیون یورو است.قاضی زاده 
ادامه داد: وضعیتی که پرســپولیس علی الخصوص در مورد ســرمربی سابقش 
)برانکو( دارد، علیرغم اینکه گفته بودند می خواهیم به CAS اعتراض کنیم حتی 
محل تامین منابع برای اعتراض به CAS را نداشتند. همان چیزی که ما در مورد 
پرونده ویلموتس هم از ابتدا پیش بینــی می کردیم. با این حال این عدد خیلی 
پایین تری است و آن پرونده )ویلموتس( چندین برابر عدد برانکو است. من فکر 
می کنم ما باید در مورد نحوه مدیریت ورزشی نظر داشته باشیم.نماینده مجلس 
شورای اســلامی با اشــاره به عملکرد وزارت ورزش گفت: آنچه مشهود است؛ 
علیرغــم تمام ادعاها و صحبت هــای وزارت ورزش و جوانان مبنی بر مدیریت 
بســیار عالی و داعیانه برای هر دو باشــگاه دارد اما در عمل می بینیم که هر دو 
باشگاه مشکلات روز افزون دارند. دو روز پیش جلسه ای با متولیان و پیشکسوتان 
اســتقلال و کانون های هواداری برگزار شــد. چرا که در واقع آن باشگاه ثبات 
مدیریتــی ندارد و دچار تغییرات پی درپی ســرمربی و همچنین اعضای هیئت 
مدیره بوده است. قاضی زاده درخصوص تغییرات زیاد مدیریتی دراستقلال عنوان 
کرد: این باشــگاه در یک سال گذشته سه ســرمربی عوض کرده و در دوسال 
گذشــته بیش از ۱۳ عضــو هیئت مدیره در آن رفتنــد و آمدند. این تغییرات 
گسترده نشانگر بی ثباتی است.وی با اشاره به مهلت داده شده به وزارت ورزش 
گفت: مهلت یک ماهه ای داده شد که وزارت ورزش سریعتر تعیین تکلیف کند 
و یک مدیر ورزشی و در عین حال اقتصادی را برای باشگاه استقلال به صورت 
کامل تعیین و ثبات مدیریتی ایجاد کند که حداقل ظرف یک ســال آینده و تا 
پایان عمر این دولت پیوســته در آن باشــگاه شاهد تغییرات گسترده و رفت و 

آمدهای مکرر نباشیم.
ربیع خواه: از بی احترامی و نوع برخوردها ناراحتیم

هافبک تیم فوتبال پرسپولیس گفت: سرمربی تیم به باشگاه نامه زده و اعلام 
کرده من و انصاری را نمی خواهد. محســن ربیع خواه پس از جلســه با مدیرعامل 
باشــگاه پرســپولیس اظهار داشــت: قرارداد من قبل از بازی های لیگ قهرمانان 
آسیا تمام شــده بود امروز )دیروز( به باشگاه آمدم چون بلاتکلیف هستیم. یحیی 
گل محمدی به باشــگاه نامه زده که مــن و محمد انصاری را نمی خواهد هنوز هم 
برای ما تعیین تکلیف نکرده اند فسخی به ما نداده اند و اتفاقی نیفتاده است. هنوز 
مطالباتم و اینکه چقدر طلب دارم مشخص نیست. ربیع خواه در مورد اینکه به نظر 
می رسد دلایل فنی باعث دلخوری و تصمیم جدایی او و انصاری شده است، عنوان 
کرد:  همه جای دنیا ممکن است مربی بازیکنی را نخواهد. ریوالدو از بارسا به میلان 
رفت اما در آنجا بازی نکرد و فوتبالش تمام شــد چون مربی او را نمی خواســت. 
این ســلیقه مربی است چون او انتخاب می کند.ســلیقه سرمربی پرسپولیس هم 
طوری اســت که به ما نیاز ندارد حق هم دارد و تیمش هم موفق بوده اســت.وی 
ادامــه داد: بابت اینکه ما را نمی خواهند و مســائل فنــی دلخوری نداریم طبیعی 
است و همه جای دنیا هم همین است، اما ما از کم محلی ها و بی احترامی ها و نوع 
برخوردها ناراحت هســتیم.وی درخصوص اینکه یکم آبان تاریخ ثبت قراردادها به 
پایان می رســد و این گذشت زمان باعث بلاتکلیفی شــده است، اظهار داشت: به 
خاطر همین ناراحتیم که بلاتکلیف هســتیم زمان نقل و انتقالات می گذرد و جلو 

می رود سرمربی یا بازیکنان با باشگاه مشکلی دارند این وسط ما ضرر می کنیم.
جریمه ۵ تا ۱0 درصدی در انتظار خاطیان تیم استقلال

ســه بازیکن تیم فوتبال اســتقلال به احتمال فراوان بــا جریمه ۵ تا ۱۰ 
درصدی کســر از قرارداد توسط باشگاه مواجه خواهند شد. نشست انضباطی ۳ 
بازیکن تیم اســتقلال، حسین حسینی، فرشید اسماعیلی و محمد دانشگر طی 
روزهای گذشته در محل باشگاه استقلال برگزار شد و این نفرات توضیحاتی را 
پیرامون اتفاقات رخ داده در فرودگاه دوحه که احمد سعادتمند به بخشی از آنها 
اشاره کرده بود ارائه کردند.باشگاه استقلال اعلام کرد قرار است نتیجه این جلسه 
به زودی رســانه ای شــود اما ظاهرا این ۳ بازیکن در تمرینات تیمشان حضور 
دارند)به جز اســماعیلی که مشکوک به کرونا است( با جریمه ۵ تا ۱۰ درصدی 
کسر قرارداد مواجه خواهند شد.بعد از اتفاقات رخ داده در فرودگاه دوحه بود که 
کادر پزشکی تیم استقلال در تمرینات این تیم شرکت نکرد اما با تشکیل کمیته 

انضباطی دستیاران دکتر نوروزی به تمرینات این تیم بازگشتند.

اســت. طبق این قرارداد دستمزد سالیانه رسن بیش از یک 
و نیم میلیون دلار اســت. بشار دوست داشت به اروپا منتقل 

شود ولی پیشنهادی دریافت نکرده است.
گمانه زنی ها درباره خلیل زاده هم بالا گرفته اســت. این 
بازیکن دیشــب با انتشــار پیامی برای هواداران پرسپولیس 
وضعیت موجود را شفاف  سازی کرد: »از زمانی که از قطر به 
ایران برگشتم تا همین الان هیچ مذاکره ای از سوی مسئولان 
باشــگاه با من نشــده و هر خبری درباره این مسئله را قویاً 
تکذیب می کنم. من هیچ پول اضافه ای از باشــگاه نخواستم.

من بازیکنی هستم که هر سال اولین نفر قراردادم را تمدید 
می کردم. منتی هم بابت این مسائل بر سر کسی نمی گذارم. 
فقط از مسئولان باشگاه خواستم مبلغ قراردادم را اندازه بقیه 

بازیکنان کنند که به من گفتند این کار مقدور نیست.«
مهلت 10 روز خلیل زاده به باشگاه

دیروز پــس از آنکه حدود ۱۰۰ هوادار پرســپولیس با 
حضور مقابل این باشگاه به عملکرد مدیران این تیم اعتراض 
کرده و علیه آنها شــعار دادند، رسول پناه در جمع هواداران 
اعلام کرد شــجاع خلیل زاده نامه فسخ قرارداد خود را ارائه 
داده اما مهلــت ۱۰ روزه ای را هم در نظر گرفته تا باشــگاه 
مطالباتش را پرداخت کند. در روزهای آتی هم جلسه هیئت 

مدیره برای رسیدگی به درخواست های وی برگزار می شود.
به این ترتیب به نظر می رسد پرسپولیس که به واسطه 
شــکایت برانکو و پرداخت مطالبات ایــن مربی در مرداب 
مشکلات مالی فرو رفته و تمام منابع مالی خود را صرف آن 
پرونده کرده است، توان حفظ این مدافع ارزشمند خود را که 

همواره جزو انتخابهای برتر AFC بود را ندارد.
داشتن پیشنهاد از سایر باشگاه ها و جدایی یک بازیکن 
شــاید در دنیای حرفه ای امری معقول و پذیرفتنی باشد اما 
آنچه که وضعیت پرسپولیس را نگران کننده می کند، جایگاه 
ایــن تیم در لیــگ برتر و لیگ قهرمانان آســیا و همچنین 
عــدم پیش بینی اتفاقات اخیر بوده اســت. طبیعتاً هواداران 
پرســپولیس از این تیم که چهار سال متوالی قهرمان لیگ 
برتر ایران شــده است، انتظار دیگری جز تکرار این موفقیت 

در فصل بعد ندارند.
تلاشی برای حفظ ستاره ها نشد؟!

مســئولان باشــگاه پرســپولیس کــه از هفته ها قبل 
می دانستند بازیکنانشــان در رادار تیم های قطری هستند، 
تلاشــی برای حفظ و متقاعد کردن آنهــا در جهت تمدید 
قــرارداد انجام ندادند و یا اگــر کاری هم کردند کافی نبوده 
است. شاید بزرگترین کوتاهی پرســپولیس اینجا باشد که 

پلِن مشخصی برای پر کردن جای خالی نفرات جدایی طلب 
نداشته است و یا حداقل اشاره ای به آن نداشته است.

به همه این مســائل باید فینال لیگ قهرمانان آسیا را هم 
اضافه کرد. بازی فینال که یک پای آن پرســپولیس است، روز 
۲۹ آذرماه برگزار می شود. نماینده ایران در شرایطی پای به این 
مسابقه خواهد گذاشت که تا این لحظه وحید امیری، احسان 
پهلوان و عیسی آل کثیر را به دلیل محرومیت و بشار رسن را 
احتمالا به خاطر جدایی در اختیار ندارد. اگر شجاع خلیل زاده 
هم به این لیســت اضافه شود، تنها واژه ای که می تواند شرایط 
پرســپولیس را برای فینال توصیف کند واژه »اسفناک« است 
مگر اینکه اتفاقات جدید رخ بدهد مثل بخشش محرومیت آل 

کثیر و امیری و جلوگیری از جدایی خلیل زاده.
مخالفت شدید یحیی با جدایی بازیکنان

باتوجه به اینکه بازی فینال آســیا مهم ترین دیدار سال 
پرســپولیس خواهد بود و ممکن است به بزرگترین افتخار 
ورزشــی تاریخ این باشــگاه بیانجامد، دیروز کادرفنی این 
تیم شــدیداً با جدایی هر بازیکنــی مخالف کرد. همچنین 
پرســپولیس در صورت قهرمانی دست کم ۷.۵ میلیون دلار 
درآمدزایــی خواهد کرد که معادل قرارداد دو ســال آینده 

بازیکنان است.
اگر لیســت ابتدایی پرســپولیس برای لیگ قهرمانان 
۲۰۲۰ مبنا باشــد، باید نام علی علیپــور و علیرضا بیرانوند، 
محمد انصاری و... را هم به این فهرست اضافه کرد تا فهرست 

جدا شده یا محروم سرخپوشان دو رقمی شود.
پرسپولیس دو سال پیش نیز شرایطی مشابه را داشت؛ 
پارگی رباط صلیبی حســین ماهینــی، محرومیت از نقل و 
انتقالات، مصدومیت شدید انصاری در حین مسابقه و اساسا 
محرومیت نقل و انتقالاتی سبب شد تا سرخ ها با تیمی ناقص 
به فینال برســند و با غایبان پرتعداد در مقابل کاشیما انتلرز 
به میدان بروند و در نهایت نیز بازنده شــوند. اما شــاید این 
بار سرنوشت تیمی که ستاره هایش محروم اند یا به تیم های 
خارجی رفته اند، چیزی غیر از شکســت در بازی آخر لیگ 

قهرمانان آسیا باشد.

رئیس  کمیته امــداد امام خمینی)ره( گفت: 1۲ 
هزار و ۵00 واحد مســکونی در شش ماهه نخست 
سال جاری به مددجویان سراسر کشور واگذار شد. 
به گزارش ایرنا، سیدمرتضی بختیاری، در حاشیه آیین 
بهره برداری از ۱۱۵ واحد مسکن مهر مددجویان دهلران 
افزود: امسال ۴۳ هزار واحد مسکونی برای مددجویان در 
کشور کلنگ زنی شد که از این تعداد ۱۲ هزار و ۵۰۰ واحد 

در کشور تحویل مددجویان شده است.
وی یکی از برنامه های کمیته امداد در کنار  اشتغال و 
خودکفایی را بحث مسکن مددجویان عنوان کرد و یادآور 
شــد: دوهزار واحد مسکن سهم استان ایلام است که قرار 

است بنیاد مســکن ۹ ماهه تحویل دهد و تسهیلات آنها 
از طریق کمیته امداد و ســازمان برنامه بودجه تخصیص 
می دهد و بنیاد مســکن نیز برای هر واحد ۵۰۰ میلیون 

ریال تسهیلات پرداخت می کند.
رئیــس  کمیته امداد امام خمینــی)ره( از کلنگ زنی 
۳۰۰ واحد مســکن بــرای مددجویان اســتان ایلام در 
شــهرهای بالای ۲۵ هزار نفر جمعیــت خبر داد و گفت: 
این ۳۰۰ واحد هم توسط کمیته امداد و خیرین و سازمان 

برنامه و بودجه تکمیل می شوند.
بختیاری افزود: در کشور ۲۱۹ هزار خانوار مددجوی 
مســتاجر داریم کــه با توجه بــه تلاش هــا، رایزنی ها و 

برنامه ریزی ها بنا داریم مددجوی تحت حمایت با اولویت 
یتیم ها و خانوارهای ســه نفر به بالای مستاجر در سراسر 

کشور نداشته باشیم.
رئیس کمیته امداد امام خمینی)ره( با  اشــاره به ۶۲ 
هزار میلیارد ریال تسهیلات  اشتغال در سال جاری، گفت: 
با این تســهیلات برای ۲۰۰ هزار نفر شغل ایجاد خواهد 

شد.
وی یادآور شد: امسال برنامه پنج هزار شغل در استان 
ایلام با تسهیلات هزار و ۵۷۰ میلیارد ریال پیش بینی شده 
اســت که اگر تا آذرماه محقق شود تسهیلات بیشتر برای 

 اشتغال بیشتر به استان اختصاص داده می شود.

معاون بنیاد شــهید و امــور ایثارگران گفت: 
همسان ســازی حقوق بازنشستگان خانواده های 

شهدا و ایثارگران در مهر ماه انجام می شود.
به گــزارش خبرنگار مهــر، محمود پاکــدل دیروز 
چهارشــنبه در حاشــیه مراســم معرفی مدیرکل بنیاد 
شهید و امور ایثارگران لرستان با اشاره به پرداخت هفت 
هزار و ۲۰۰ میلیــارد تومان از مطالبــات ایثارگران در 
حــوزه مطالبات ماده ۳۸ جانبازان و آزادگان، هزینه های 
آموزشــی ایثارگران، درمان و... ، اظهار داشت: با اقدامات 
صورت گرفته، تفاهم نامه استانی تأمین مسکن و  اشتغال 

ایثارگران در ۱۵ استان کشور منعقد شده است.
حقــوق  همسان ســازی  همچنیــن  افــزود:  وی 
بازنشســتگان خانواده های شهدا و ایثارگران در مهر ماه 

جاری انجام می شود.
پاکــدل با بیــان اینکه خانــواده شــهدا، صندوق 
بازنشســتگی خاصی ندارند، صندوق بازنشســتگی این 
قشر همان بنیاد شهید است، گفت: همسان سازی حقوق 
بازنشســتگان بر اســاس دو مبنا صورت می گیرد، یکی 
شهدایی که در همکاری با نیروهای مسلح شهید شده اند 
و حدود ۵۱ هزار نفر هستند که ستاد کل نیروهای مسلح 
محاسبات آنها را در اختیار ما قرار می دهند و مبنای دیگر 

بر اساس آمار سازمان بازنشستگی کشوری خواهد بود. تردد شناورهای چوبی از ایران به بنادر عمان آزاد شد
نایب  رئیس  اتاق مشــترک ایران و عمان از آزاد شدن ورود شناورهای )لنج ( چوبی به بنادر کشور عمان 

خبر داد. 
شهلا عموری، در گفت وگو با ایرنا با اشاره به ابلاغ بخشنامه وزارت حمل ونقل و ارتباطات کشور عمان درخصوص تردد 
لنج های چوبی، اظهار داشت: این وزارتخانه در بخشنامه خود به شرکت بنادر عمان)المرافی( و بنادر صحار، صلاله و دقوم 
اعلام کرد در راســتای تداوم صادرات و واردات انواع کالاها به بنادر عمان با اســتفاده از انواع کشتی ها، با اتخاذ اقدامات 

احتیاطی برای پیشگیری از گسترش ویروس کرونا، ورود لنج های چوبی به بنادر این کشور تحت شرایطی آزاد است.
وی ادامه  داد: بر اساس این بخشنامه اپراتورهای بنادر مجازند تا اجازه پهلوگیری لنج های چوبی با انواع جنرال کارگو 

)فله بر( در بنادر عمان را صادر کنند.
رئیس  اتاق بازرگانی اهواز اضافه کرد: این درحالی است که درخصوص مواد غذایی و محصولات کشاورزی تنها حمل 

سیب زمینی، پیاز و کدو حلوایی با لنج های چوبی مجاز است.
عموری تصریح  کرد: یکی از الزامات تعیین شــده برای ورود لنج های چوبی به بنادر عمان قرنطینه خدمه در درون 

کشتی اعلام شده است ضمن اینکه تخلیه بار تنها به وسیله خدمه بندری انجام می شود.
وی با  اشاره به بخش دیگری از این بخشنامه عنوان کرد: در صورت نیاز به کمک خدمه کشتی، رعایت فاصله اجتماعی 

حداقل دو متر الزامی اعلام شده است.

کرج- خبرنگار کیهان:
مدیــرکل ســتاد اجرایــی فرمــان حضرت 
امام خمینی)ره( اســتان البرز گفت: 10هزار بســته 
لوازم التحریر بین دانش آموزان مناطق محروم استان 

البرز توسط ستاد اجرایی امام)ره( توزیع می شود.
محمد مهدی پورسلیمانی، با بیان اینکه »ستاد اجرایی 
فرمان امام خمینی)ره( در سراسر کشور در راستای منویات 
مقام معظم رهبری کمک های مومنانه انجام می دهد« اظهار 
داشــت: در این دوره با توجه به بازگشــایی مدارس پویش 

احسان ماندگار در حال اجرا است.
وی با  اشاره به اینکه این کمک ها با همکاری گروه های 
جهادی انجام شده اســت افزود: ارزش ریالی هر یک از این 
بســته ها بالغ بر ۱۲۰ هزار تومان است که هر گروه جهادی 

برای این بسته ها ۴۰ هزار تومان کمک کرده است.
مدیرکل ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام خمینی)ره( 
البرز، با عنوان اینکه ستاد اجرایی فرمان امام خرید تضمینی 
از برخــی کارگاه های تولیــدی انجام داده اســت، تصریح 
کرد: ســتاد فرمان امام در راســتای حمایت و رونق بخشی 
به واحدهای تولیدی برای کمــک به نیازمندان از تولیدات 

مدیرعامل شــرکت واگن پــارس گفت: بعد از 
گذشت سه سال و هفت ماه سند انتقال این شرکت 
از سازمان گســترش و نوسازی صنایع به مدیریت 

پروژه های نیروگاهی ایران )مپنا( امضا شد. 
»محمدرضا مختاری« در نشســت رفــع موانع تولید 
اســتان مرکزی افزود: معضل شرکت که نداشتن سهامدار 
بود حل شــده اما با این انتقال همه مشکلات رفع نخواهد 
شــد. وی اظهار داشت: با حضور ســهامدار جدید و آورده 
مالی ۴۰۰ میلیارد تومانی ؛ مشکلات بانکی، بیمه و تامین 

اجتماعی واگن پارس حل خواهد شد.
مدیر عامل شرکت واگن پارس گفت: این شرکت مادر 
تخصصی با وجود همه محدودیت ها در سال جهش تولید، 
موفق به عرضه ۵۰۰ دســتگاه انواع واگن به شــبکه ریلی 

کشور شد.
مختاری افزود: ۸۰ درصد محصولات ریلی کشــور در 
واگــن پارس تولید می شــود و اکنون  این شــرکت برای 
تولید محصول با کمبود مواد اولیه مواجه اســت و سهمیه 
اختصاصی واگن پارس به انــدازه نیاز برای تولید مطلوب 

نیست.
مدیرعامل شــرکت واگن پارس گفــت: اگر دولت به 
صورت جد در صنعت ریلی کشــور وارد نشود، مشکلات 

افزایش می یابد و این صنعت جان نمی گیرد.
مختاری افزود: در حالی که کشور ظرفیت تولید واگن 
را دارد در ســال های اخیر تصمیم به ورود واگن خارجی و 

حتی دست دوم گرفته شد.
وی اظهار داشــت: اکنون ۳۰۰ واگن در شرکت تولید 
شــده است که ۲۱۰ عدد تحویل مشتری شده اما ۹ واگن 
مســافربری شرکت رجاء همچنان در شرکت باقی مانده و 
این شــرکت بهره بردار به دلیل نداشتن توان مالی امکان 

تحویل سفارش خود را ندارد.  

کیش به جزیره هوشمند
 تبدیل می شود

کیش- خبرنگار کیهان:
تفاهم نامه ایجاد و گســترش زمینه های همکاری مشترک میان 
ســازمان منطقه آزاد کیش و دانشگاه تهران به منظور استقرار شهر 

هوشمند در این منطقه به امضا رسید.
ایــن تفاهم نامه با حضور مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش و رئیس 
 دانشــگاه تهــران با هدف ایجاد بســتر و توســعه همکاری های مشــترک، 
ســرمایه گذاری، مطالعات و تحقیقات کاربردی فناورانه برای اســتقرار شهر 

هوشمند در این منطقه منعقد شد.
غلامحســین مظفری گفت: با ایجاد ظرفیت ها و امکانات جدید شــرایط 
پذیرش دانشجویان از داخل و خارج از کشور در این منطقه فراهم شده است.
وی اظهار داشــت: افتتاح مرکز نوآوری کیــش یکی از ظرفیت های قابل 
توجه برای ســرعت بخشــیدن به همکاری های ایــن دو مجموعه در حوزه 

فعالیت های مجازی و هوشمندسازی است.
وی گفت : ظرفیت ها و زیرساخت های اقتصادی، گردشگری و علمی این 

منطقه می تواند در سطح کشور به عنوان یک پایلوت معرفی شود.

اصابت یک فروند موشک جنگ قره باغ 
به شهرستان هریس

معاون سیاسی و امنیتی اســتاندار آذربایجان شرقی گفت: یک 
فروند موشک طرف های درگیر در جنگ قره باغ به شهرستان هریس 

در ۷0 کیلومتری شمال شرق شهر تبریز برخورد کرد. 
علیار راستگو، در گفت و گو با ایرنا افزود: این موشک در اراضی کشاورزی 

روستای آقا علیلوی شهرستان هریس فرود آمد.
وی ادامه داد: خوشبختانه انفجار این موشک تلفات جانی و مالی نداشته 

است.
بنــا بر این گزارش، از آغاز جنگ قــره باغ در دو هفته قبل تاکنون بیش 
از ۵۰ فروند راکت خمپاره در نواحی مرزی آذربایجان شــرقی در شهرستان 

خداآفرین فرود آمده است.

ورود اتوبوس بین شهری به داخل مغازه ای در یکی 
از خیابان های شهر مشگین شهر سه شنبه شب موجب 
جان باختن یک نفر و مصدوم شدن دو نفر دیگر شد. 
گزارش ایرنا از محل حادثه حاکیست، راننده این اتوبوس 
در ســرازیری خیابان ۲۲ بهمن مشگین شهر با بریدن ترمز 
کنترل اتوبوس را از دســت داده و خود را به بیرون از خودرو 
پرت کرد. رحمت انوری ، شهردار مشگین شهر هم گفت: این 

اتوبوس بدون راننده در مســیر حرکت خود به پنج مغازه و 
یک ساختمان مسکونی آسیب جدی وارد کرد.

وی بیــان کرد: تنهــا جان باخته این حادثه مشــتری 
مغازه ای بوده که اتوبوس در نهایت داخل آن شده و متوقف 

گشته است.
کارشناسان آتش نشانی مشگین شهر و نیروهای امدادی  

به محل حادثه حضور یافته و به امدادرسانی پرداختند.
جلوگیری از خروج ۲۰۸ راس دام قاچاق 

از کشور 
مرزبان درجه یک و فرمانده هنگ مرزی قصرشیرین گفت: 
۲0۸ راس دام قاچاق در نوار مرزی این شهرستان با هوشیاری 
ماموران هنگ مرزی قصرشــیرین حین خروج از کشور کشف 

شد. 
سرهنگ »جهانگیر قادری« در گفت و گو با ایرنا افزود: این محموله قاچاق 
دام از سوی افراد سودجو در حال خروج از کشور بود که با هوشیاری پرسنل 
هنگ مرزی کشف و ضبط و در این رابطه برای تحقیقات بیشتر پرونده قضایی 

تشکیل شد.
وی اظهار داشت: قاچاقچیان قصد داشتند دام ها را که از نوع پرواری و نر 
هســتند، به عراق صادر کنند که موفق به خروج دام ها از کشور نشدند و این 

محموله تحویل تعزیرات حکومتی شد.
وی افزود: به منظور جلوگیری از قاچاق احشام، دام ها مصادره شده و برای 

قاچاقچیان جریمه نقدی نیز لحاظ می شود.

کلاهبردار ۲00 میلیارد ریالی
 به دام افتاد

فرمانــده انتظامی اســتان کرمان از دســتگیری یک جاعل و 
زمین خوار اراضی ملی در این استان که با فروش مال غیر ۲00 میلیارد 

ریال کلاهبرداری کرده بود، خبر داد. 
به گزارش ایرنا، ســرتیپ عبدالرضا ناظری، افزود: در پی وصول چندین 
فقره شکایت از سوی برخی از ســازمان های دولتی و شهروندان درخصوص 
جعل ســند و فروش مال غیر، بررسی موضوع در دســتور کار ماموران اداره 

مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی قرار گرفت.
وی ادامــه داد: با تحقیقات و اقدامات فنی، متهم که فردی ســابقه دار و 
تحت تعقیب مراجع مختلف قضائی بود شناســایی و در حالی که قصد انجام 
معامله غیر قانونی )فروش اراضی ملی با اسناد جعلی( را داشت، دستگیر شد.
فرمانده انتظامی استان کرمان درخصوص شگرد متهم  بیان داشت: وی 
با جعل اســناد و مدارک، اقدام به تصرف و فروش اراضی ملی بلاصاحب و یا 
رها شده در حاشیه و مرکز شهر کرمان، به  ارزش تقریبی ۲۰۰ میلیارد ریال 

کرده بود.

واردات کالا در بازارچه مرزی سیرانبند بانه 
از سرگرفته شد

واردات 100 قلم کالا با ۸1۹ ردیف تعرفه از بازارچه سیرانبند بانه 
در راســتای اجرای طرح ساماندهی مبادلات مرزی و تامین معیشت 

مرزنشینان از سر گرفته شد. 
فرماندار شهرســتان بانه، در حاشیه واردات نخستین محموله این ردیف 
در گفت و گو با ایرنا با بیان اینکه مرزنشــینان باید از مزیت های مرز برخوردار 
شود اظهار داشت: نخستین محموله کالا که شامل یازده تن انواع پارچه است 
در راستای اجرای طرح ساماندهی مبادلات مرزی و مصوبه شورای ساماندهی 
مبادلات مرزی کردســتان از بازارچه مرزی ســیرانبند بانه با انجام تشریفات 

گمرکی و ثبت آماری وارد شد.
اســماعیل رستم پور، افزود: این محموله کالا ۳۰ هزار دلار ارزش دارد که 
در این راستا ۷۰ کارت الکترونیکی مرزنشینی از مزایای تخفیف سود بازرگانی 

این محموله بهره مند می شود.
وی اظهار داشــت: هر کارت الکترونیکی مرزنشــینی چهار نفر از اعضای 
خانواده را پوشــش می دهد و به ازای هر نفر هفت میلیون ریال به  حســاب 

سرپرست خانوار واریز خواهد شد.
رســتم پور اضافه کرد: روزانه تعدادی زیادی از تجار متقاضی واردات کالا 
از بازارچه سیرانبند بانه هستند و هم اکنون دو محموله دیگر آماده است که با 

انجام تشریفات گمرکی و ثبت آماری کالا وارد بازارچه می شود.
وی با  اشاره به اینکه در حال حاضر بازارچه سیرانبند بانه تنها بازارچه ای 
است که شرایط لازم برای واردات کالا با کارت های الکترونیکی مرزنشینان را 
دارد، گفت: برای اجرای این طرح در اســتان کردستان بازارچه خانم شیخان 
مریوان، مله خورد ســروآباد و ســیرانبند بانه انتخاب شده که در حال حاضر 
بازارچه ســیرانبند بانه تنها بازارچه ای است که امکانات لازم برای اجرای این 

طرح را دارد.
فرماندار شهرســتان بانه گفت: تمام مرزنشــینان اســتان کردستان در 
شهرهای بانه، سقز، سروآباد و مریوان که در فاصله ۲۰ کیلومتری مرز ساکن 

هستند از تخفیف سود بازرگانی این طرح به نوبت بهره مند می شوند.
وی ادامه داد: در اســتان کردستان ۲۹ هزار خانوار مرزنشین ساکن 
در فاصله ۲۰ کیلومتری مرز شناســایی شــده که برای ۲۲ هزار خانوار 
مرزنشــین کارت الکترونیکی مرزنشــینی صادر شــده که در ادامه این 
طرح تخفیف ســود بازرگانی طرح ساماندهی مبادلات مرزی به  حساب 

آنها پرداخت می شود.

سردار اشتری:
پلیس فتا ۳ هزار تارنمای متخلف را 

شناسایی کرد
همدان - خبرنگار کیهان:

فرمانده انتظامی جمهوری اسلامی ایران گفت: پلیس )فتا( فضای 
تولید و تبادل اطلاعات در جریان شــیوع کرونا ســه هزار تارنمای 

متخلف و مشوش کننده فضای جامعه را شناسایی کرد. 
 ســرتیپ حسین اشــتری ، در آیین معارفه ســرتیپ »سلمان امیری« 
فرمانده انتظامی  جدیداستان همدان بیان کرد: این تارنماها با تشویش اذهان 
عمومی ســبب ایجاد نگرانی در مردم شــده بود که متولیان این تارنماها به 
صورت تلفنی و حضوری توجیه شدند همچنین با برخی از آنها برخورد قانونی 

صورت گرفت.
وی اضافــه کــرد: بــه دنبال شــیوع کرونا تمامــی امکانــات درمانی 
بیمارستان های ناجا در اختیار بیماران قرار گرفت و مراکز درمانی ناجا اقدام 
بــه پذیرش بیماران کرونایی کردند به گونــه ای که چند برابر ظرفیت مراکز 

خدمات ارائه شد.
فرمانده انتظامی جمهوری اســلامی ایــران افزود: خودروهای آب پاش 
نیــروی انتظامی که از آن برای آرام کردن فضــا و برقراری امنیت و آرامش 
مردم استفاده می شد در جریان شیوع کرونا از این تجهیزات برای ضدعفونی 
شهر بهره گرفته شد . اشــتری افزود: به دنبال شیوع ویروس کرونا، نیروهای 
مسلح با تمام قوا ورود کرده و ناجا نیز ابتدا اقدام به برقراری امنیت در مراکز 

درمانی و ایجاد آرامش در این مکان ها کرد.
وی اضافه کرد: ســربازان این نیرو پــس از دریافت گزارش هایی مبنی 
بر احتکار کالاهای بهداشــتی مورد نیاز مــردم و بیماران، با توانمندی بالا و 
اشــرافیت اطلاعاتی در کمتر از ۲۴ ســاعت انبار و محموله های احتکاری را 
شناسایی کرده و پس از ضبط آن را در اختیار مراجع مسئول و مردم قرار داد.
فرمانده انتظامی جمهوری اســلامی ایران تاکید کرد: بســیاری درصدد 
ســلب امنیت از جامعه هستند و بی توجهی به این مولفه هزینه زیادی را به 

کشور تحمیل می کند.

فرمانده مرزبانی هرمــزگان از توقیف یک فروند 
موتور لنج بزرگ متعلق به کشــورهای همسایه در 
آب های بندر جاســک و دستگیری 10 نفر خدمه آن 

خبر داد. 
به گزارش خبرگزاری فارس، ســرتیپ حسین دهکی، 
گفــت: با انجام اقدامــات اطلاعاتی یک فرونــد لنج بزرگ 
پاکســتانی با ظرفیــت بارگیری نیم میلیون لیتر ســوخت 
به صــورت غیرقانونــی وارد مرزهای آبی ایران در اســتان 
هرمزگان شده بود که پس از بارگیری مقادیر زیادی گازوئیل 
حین خروج از مرزها مرزبانان پایگاه دریابانی جاســک آن را 

توقیف کردند.
مرزبانان جاسک پس از بررسی لنج توقیفی، تعداد هزار 
بشکه ۲۰۰ لیتری و ۲۰۰ مخزن یک هزار لیتری آغشته به 
سوخت و تعداد ۱۰ دســتگاه پمپ روبین مخصوص تخلیه 
و بارگیری ســوخت قاچاق و تعداد ۳۰۰ بشکه ۲۰۰ لیتری 

حاوی گازوئیل قاچاق کشف کردند.
فرمانــده مرزبانی هرمزگان خاطرنشــان کرد: شــناور 
توقیفی علاوه  بر قاچاق ســوخت و تجاوز مرزی به آب های 
داخلی ایران فاقد هرگونه مدارک هویتی بوده است. با کشف 
۷۶ هزار لیتــر گازوئیل قاچاق در ایــن عملیات، تعداد ۱۰ 
نفر خدمه شــناور دستگیر و برای اقدامات قضایی به مراجع 

ذی صلاح معرفی شدند.

دادستان عمومی و انقلاب شهرستان دیر از توابع استان بوشهر گفت: پرونده فوت دانش آموز دیری به شعبه 
بازپرسی ارجاع داده شده و بررسی ها درخصوص تعیین علت فوت در حال انجام است.

علی یزدانی پور روز سه شنبه درخصوص فوت این دانش آموز ۱۱ ساله دیر افزود: درخصوص حلق آویزی دانش آموز »محمد 
موسی زاده« در شهرستان دیر در تاریخ ۱۹ مهرماه سال جاری پرونده به شعبه اول بازپرسی دیر ارجاع و پزشکی قانونی اعلام 

کرده درخصوص تعیین علت فوت بررسی ها در حال انجام است و به محض وصول نتیجه اعلام می شود.
یزدانی پور ادامه داد: درخصوص انتشار پیامک در فضای مجازی از پدر و مادر متوفی از سوی شعبه بازپرسی تحقیق شده 
که در تحقیقات اظهار داشته اند »فرزند آنها بهانه گوشی همراه می گرفته است«، اما اینکه خودکشی بابت گوشی همراه بوده 

پدر و مادر اظهار بی اطلاعی کرده اند.
وی بیان کرد: درخصوص انتشــار پیامک در فضای مجازی، طی گزارش پلیس اطلاعات شهرســتان دیر اعلام کرده است 
که این پیامک توســط معلم مدرســه انجام شده و درخصوص صحت و سقم موضوع این گزارش به شعبه اول بازپرسی ارجاع 

شده است.

معاون بنیاد شهید اعلام کرد
پرداخت بالغ بر ۷ هزار میلیارد تومان 

از مطالبات ایثارگران کشور

سهام واگن پارس اراک
 از سازمان گسترش

 به مپنا منتقل شد

رئیس کمیته امداد امام)ره(: 

۱۲ هزار و ۵۰۰ واحد مسکونی 
به مددجویان کشور واگذار شد

توزیع ۱۰ هزار بسته لوازم التحریر بین دانش آموزان بی بضاعت البرزی
ایرانی اســتفاده می کند که سبب احیای واحدهای تولیدی 

شده است.
پورســلیمانی عنوان کــرد: ۱۰ هزار بســته لوازم التحریر 
درراســتای ایــن طــرح از ابتدای بازگشــایی مــدارس بین 
دانش آموزان نیازمند توزیع شده و همچنان در حال توزیع است.

وی بــا عنوان اینکه در حوزه معیشــت نیــز توزیع دو 
هزار بسته معیشــتی و همچنین غذای گرم بین نیازمندان 
در اســتان البرز انجام شده است خاطرنشان کرد: نیازمندان 
واقعــی با کمک گروه های جهادی و بســیجی در هر محله 

شناسایی و کمک ها به آنها اهدا می شود.

توقیف لنج پاکستانی
 و بازداشت ۱۰ خدمه

ورود اتوبوس به داخل مغازه یک کشته برجای گذاشت 

دادستان دیر بوشهر: 
علت فوت دانش آموز دیری در حال بررسی است
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